



Dec. 10, 2007

## Media Advisory / Avis aux médias

Commissioner John C. Major has completed the first volume of his report, which deals with Stage I of the Commission of Inquiry into the Investigation of the Bombing of Air India Flight 182.

Le commissaire John C. Major a terminé le premier volume de son rapport sur la première phase de la Commission d'enquête relative aux mesures d'investigation prises à la suite de l'attentat à la bombe commis contre le vol 182 d'Air India.

The report will be tabled in Parliament on Tuesday, December 11, 2007.

Le rapport sera déposé au Parlement mardi le 11 décembre 2007.

Copies of the report will be available at the Commission's offices at 111 Sussex (Victoria Hall, Bytown Pavilion) and at 222 Queen Street in Ottawa.

Le rapport sera disponible aux bureaux de la commission au 111 Sussex (Hall Victoria, pavillon Bytown) et au 222 Queen, Ottawa.

### Contact:

Michael Tansey  
Commission spokesperson / Porte-parole de la Commission  
Tel.: (613) 949-8477  
Cell.: (613) 851-4587

[mtansey@majorcomm.ca](mailto:mtansey@majorcomm.ca) or/ou [michael@tancom.ca](mailto:michael@tancom.ca)

*For further information about the Commission, including the Terms of Reference, please visit the Commission's website at:*

*Pour en savoir plus sur la Commission, notamment les Termes de référence, veuillez consulter le site web de la Commission à :*

[www.majorcomm.ca](http://www.majorcomm.ca)

P.O. Box 1298, Station "B", Ottawa, Ontario / C.P. 1298, succursale "B" Ottawa (Ontario)  
K1P 5R3

Tel. / Tél. : 613 992-1834 Fax / Télécopieur : 613 995-3506